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Çoğu zaman içeriden bakıldığında ne olup bittiğini göremeyebiliriz.Fakat dışarıdan bakanlar
daha gerçekçi analizler yapabilir.
Geçen hafta “Ünyenet haber” sitesinde bir haber yayımlandı.Haberin konusunda“FATSA
ÜNYE’Yİ GEÇTİ” başlığı adı altında Fatsa’ya yapılan hizmetler haberleştirilmişti.
Haber, Fatsa’da  dikkat çekti.Fatsa yerel basınımızda yorumlara neden oldu. Fatsa Güneş
Gazetesi başyazarı Feridun Altuntaş haberi köşesine taşıdı. Kendine has analizler yaptı.
Bende yazımın en başında diyorum ki; birbirlerine mesafe olarak çok yakın olan iki ilçe
anlaşabilselerdi çoktan il olacaklardı. Bu büyük fırsatı siyasilerin öngörüsüzlüklerinden dolayı
değerlendiremediler. 
Yıllardır Fatsa-Ünye arasında ince bir yarış süregelmiştir zaten.
Buna tatlı bir rekabet de diyebiliriz. 
Her iki ilçeye günümüze kadar yapılan hizmetler başta olmak üzere sporda, eğitimde, sosyal
yaşamda, gelişmişlik düzeyinde, turizmde, nüfus artışında ve hayatın her alanında bir yarış
daima olmuştur.
Bu yarışta bir düşmanlık veya birbirini boğazlayacak tarzda tavırlar yoktur. Esas itibariyle bu iki
ilçenin akrabalık ilişkileriyle de birbirlerine bağlılıkları vardır.
Ülkemizin neresinde olursa olsun birbirine kilometre olarak çok yakın olan her ilçede bu ve
benzer rekabetler hep olmaktadır.
Kaldı ki; Fatsa ile Ünye ilçeleri anlaşabilselerdi tek çatı altında il olabilirlerdi. Sen olacaksın, ben
olacağım çekişmeleriyle ikiside il olamadı. Gerçekçi olan ikisinin birleşip tek il olmalarıydı. Bu
fırsatları vardı. Ancak başaramadılar. İl olma fırsatını ikiside kaçırmış oldu.
Gerçi Ünye ilçemiz 1980 yılı sonrası her hükümet döneminde kabinede bir bakanla temsil edildi.
Bu siyasi etkinliği de sürekli olarak Ünye lehine kullandılar. Bu da normal karşılandı,
karşılanmalıydı.
Birlikte il olma fırsatını Ünyeli bakanlarda öngöremedi. İki ilçeyi birleştirip tek il yapılmasına
vasile olamadılar. Hatta bu öneriyi dönemin hükümet başkanları Ordulu milletvekillerine
sunmuştu bile. Ne yazık ki Fatsa-Ünye siyasileri ileriyi göremediler.
Kaçan balık büyük oluyor tabii ki. 
Açıkçası kısa bir süre sonra Fatsa-Ünye arasında boş alan kalmayacak. Zaten 15 kilometre
olan iki ilçe arası şimdiden birleşti bile.
İki ilçenin tam ortasına valilik binası yapılsaydı olmaz mıydı?
Çokta yakışırdı.
Örnek bir imar düzenlemesiyle belki de Karadeniz’in en yakışıklı il merkezi olurdu.
Uzatmadan şunu söyleyebiliriz; iki ilçe arasındaki tatlı rekabet sürdürülmelidir. Bu rekabet
hizmetin kalitesini arttırır. İhtiyaç duyulan yatırımları getirir. Her iki ilçenin gelişmesine katkı verir.
Değerli okuyucularımız; konumuzun özüne gelelim.
İşte, Ünye net haber sitesinin Fatsa adına yapmış olduğu tespitler:
İKİ KOMŞU ŞEHİR, İKİ AYNI PARTİLİ BELEDİYE BAŞKANI VE İKİ FARKLI HİZMET
ANLAYIŞI.
İŞTE FATSA’YA YAPILAN HİZMETLERİN BAZILARI….
•Borç yükü altında ezilen belediyenin her ay araç filosuna araç eklendi.
•Fatsa’mızın vahşi çöp depolama alanı ıslah edilerek yeşillendirildi.
•Yeni meydan yapıldı.
•Yeni modern pazar yeri bitmek üzere.
•OSKİ Fatsa’ya taşındı.
•Alt yapı ve üst yapı halledildi. Yayalandırma ve aydınlatma ve trafik çalışması ile şehir modern
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hale getirildi.
•Çınar Hastanesi Toplum Sağlığı Merkezi haline getirildi.
•100 dönümlük Millet Bahçesi yapılıyor.
•520 bin m2’lik alanda Kentsel Dönüşüm Projesini başlayacak.
•Organize sanayide dev adımlar atıldı,2. organize sanayi yolda.
•Şehir stadının ödeneği tamam.
•Kültür merkezi tamam.
•Dere ıslahı tamam.
•Fatsa’ya Ağır Ceza Mahkemesi kuruldu. Yeni adliye binası yapılıyor.
•İstihdam alanları yaratılarak 2020’de Ordu’nun en hızlı büyüyen ilçesi statüsü kazandı.
•Nüfusu 3914 artarak 123 bin sekiz kişiye ulaştı. 
PEKİ YA ÜNYE’DE YAPILAN HİZMETLER HANGİLERİDİR?
KARAR KAMUOYUNUN
unyenethaber. Com
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